
RADA GMINY
w Goleszowie

Uchwała nr XXXVIIV270/98
Rady Gminy w Goleszowie

zdnta24lutego 1998r.

w sprawie: przyjęcia ęrawozdń z działalności komisji Rady Gminy w Goleszowie za
1997r.

Na podstawie art.2l ust.3 Ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie ter}toria|nym
( tekst jedn. DzU. Nr |3 poz, 74 z 1996r. z późn.nt.) oraz $ 28 pkt.3 Regulaminu Rady
Gniny w Goleszowie stanowĘcego zał' nr 3 do Satutu Gminy, Rada Gminy w Goleszowie

uchwala

$1

pr.zyjąó przedłożone Rar1.ie Gminy sprawozdania z działalności za 1997r., stanowiące
załączrik nr 1,2 i 3 do niniejszej uchwaĘ, następujących kom;$i Rady:
1) sprawozdanie Komidi Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Srodowiska
2) sprawozdanie t(6misji Ro|nictwa i Gospodarki Zyr,rmościowe.;
3) sprawozdanie Komisji ośńaty' Kultuy i Sportu

Uchwała wchodzi w życie 2 dnięm p6djęgią.

A '



załacznik nI 1
do Uchwaty;i )oo(uu/2 7'ol98

Rady Gminy w Goleszowie
z dnia 24 lutego 1998r.

|(6misja liczy ll członłów.
W l997r. odbyła 7 posiedzeń.
Srednia frekwencja wynosiła 67,5% .

Głównymi tematami prac Komidi w |997r. byfu:

1. omówienie projektu budżetu na 1997r. oftz podjęcie uchwał opiniujących budżet.

2. omówienie moż|iwości zastosowania przydomowych oczyszcza|ni ścieków na terenie
priny - zapoznanie się z istriejącymi rozwiązaniami i projektami takich oczyszczalni'
Spotkanie odbyło się przy udziale plzedstawicieli firm,EMI" - M. sztefek oraz EKoDoM z
Ustronia zajmujących się projektowaniem i budową takich oczyszczalli.

3. omówienie projektu uchwaĘ w qprawie wywozu śnieci.

4' omówienie plzebiegu likwidacji Cementov,rri Goleszów połączone z wirrytacją w terenie.

5. omówienie przebiegu rekultywacji Marglowni przy udziale przedstawiciela Spółki Teksi<l
Poland pana Lewandowskiego oraztizytacja w terenie.

ó. omówienie propozycji podwyżek cą,nvów na 1998r., otaz anallza puebiegu sprzedaĘ
mieszkań komrrnalnych.

7. Wlzy.tacja budowy basenu w Cisownicy oraz Domu Ludowego w Równi.

8' omówienie projektu budżetu na l998r. i podjęcie uchwał opiniujących budżet.

9. omówienie studium uwanu:kowań i kieruŃów zagospodarowania przestrzennego mriny
Goleszów.

Przewodniczący Komisji

47.-2 ,.2/4-.-----
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IerłUńaczka

Rady Gminv w Goleszowie za 1997r.



zal&zJLlk N 2
do Uclr!'laly nI )oo.lłIl/270l98

Rady Gminy w Goleszowie
z dnia 24 lutego 1998r.

Sprawozdanie z dzia|alności Komisji Rolnictwa
i Gospodarki żywnościowej w roku 1997.

W 1997r. 16misja odbyła 4 posiedzenia.
Srerlnia frekwen cja wyliosła 1fo/o.

Główn}mi tematami prac Komisji było:
l. Spotkanie z przedslawicielami Wojewódz.kiej Izby Rolniczej.
2. AnalŁa aktua|nej s1rtrracji w produkcji Ąvlca wieprzowego.
3' Alallza aktualnej sytuacji w produkcji mleka i możliwości plzetwóIstwa przez Spółdzielnię
Mleczarską w Bażanowicach.
4. lnformacja na temat firnkcjonowania Banku Spółdzielczego w Goleszowie oraz udzielanych
preferencyjnych kredytów dla rolników.
5. Spotkanie z rejonowymi doradcami ośrodka Doradawa Rolniczego na temat realizacji
wdrożen na terenie Gminy i zamierzeń na 1998r.
6. Analiza projektu budżetu Gminy na 1998r.
7. omówienie spraw doĘczących ochlony terenów rolnych i leśnych.

Istotniejsze wnioski sformułowane na oosiedzeniach Komisji
1. W zw.iązku 7ę zminlą organizacji i odbioru m7eka przez Spółdźelnię Mleczarską w
Bażanowicach (odbiór cystern{ Komisja przycĘliła się do wniosku Rady Nadzorczej
Spółdzie|ni Meczarskiej o uwdędnienie w planach remontów i utrzymania dróg pimycll,
po których będzie poruszała się cysterna.

2. Komisja prqchyh}a się do propozycji człoŃów Wojewódzkiej Izby Rolniczej i wystąpiła z
wnioskiem do Rady Gminy o dofinansowanie inseminacji bydła prowadzonego na terenie
plny.

3. 116misja wnioskowała do Wójta Gminy o wystąpienie do Wojewódzkiego Konsel.watol.a
Przyrody o podjęoie niezbędnych dńałań w celu zaliamowania postępującej degladacji
Rezerwatu ,,Storczyk'' na Górze Tuł.

Przewo



złącznik nr 3
do Ucltw.ały nr )ooo/III/270198

Y ",*1T,U:"5';,"J' .
Sprawozdanie z działalności

KomisjioświaĘ, Kultury iSpońu za
{997 r

Komisja oświaty Ku|tury i spońu zbierata się na posiedzeniach 8 razy'
Frekwencja na posiedzeniach tak radnych jak i członków komisji
spoza rady wyniosła 93 %

Tematyka posiedzeneń została zatwierdzona w p|anach połrocznych
przez Radę Gminy ipzedstawiała się następująco:

1. Sprawozdanie z działa|ności GoK i biblioteki w 1997 r.

2. Spoń w gminiel
- informacja o działa|nośći : LZS '' Tempo '' Puńców

Lzs " Wilk" Kisie|ów
KS '' olimpia " Go|eszów

. informacja o działa|ności sportowej w szkolach na terenie gminy.

3.opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy w 1996 r

4. |nformacja na temat imprez ku|turalnych i spońowych na terenie gminy
w maju 1997 r

S.|nformacja o kończacym sie roku szko|nym .|996/97 w placówkach
oświatowych, oraz przedstawienie planowanych remontów i inwestycji .

6. Dodatki mieszkaniowe dla nauczycieli / propozycje zmian w budzecie /.

7. Budowa basenu kapielowego w Cisownicy.

8..'Dom Ludowy '' w Go|eszowie -Równi.- zapoznanie się ze stanem
technicznym.

9. Analiza projektów organizacyjnych p|acówek oświatowych, oraz zmiany ,

10. podziat środków z nadwyzki budzetowej na remonty i inwestycje w
p|acówkach oŚwiatowych'

1 1 'Budżet gminy na rok 1998 - ana|iza i propozycje .

12. Wspołpraca z gminami pańnerskimi ,

l3.Sprawozdanie z wykonania inwestycji w Cisownicy - basen,
Sp Dzięgielów - nowy dach na szko|e.

14. Plany pracy na 1998 r

Ważniejsze wnioski wynikające z poszczególnych posiedzeń ;



:

- propozycja dodatkowych środków z nadwyżki budżetowej na zakupksiażeU3000.. l 
'

- coroczne spotkanie z prezesami k|ubów sportowych

- dofinansowanie budowy boisk w Puńcowie i Kisie|owie
- dofinansowanie zajęó pozaIekcyjnych w szkołach.

- wiosenny kalendarz ińprez spońowych / regularne pub|ikacje w' Panoramie

-prace nad nowym folderem

- patronat komisji nad budową basenu kapie|owergo w Cisownicy ,
- propozycja wykorzystania .Domu Ludowego 'w Go|eszowie -Równi

na ce|e szkoły ,
.zakup krzeseł i stolów do sali posiedzeń " Domu Ludowegó '' wGoleszowie.Równi ,

-propozycja zakupu nowego autobusu do dowozu dzieci do szkół iwiażacesię z tym ewentua|ne zmiany organizacyjne .Eń;ł;ń'pl;.ó*;il...'."..
- rozwinąó iwdrożyć-prooonowane płaszczyzny . . wspÓpracy zgminami partrenerskimi I
- rozbudowa szkoły w Puńcowie,

- propozycje do budżetu na .|998 r . zwiekszenie środków na remontllbudynków szko|nych '

Przew2Ę1ący Komełi
.-->.\L\c"ł- 

. \"r
Jerzy Sikora \) \


